
PROTOKÓŁ Nr 27/2021

z posiedzenia Komisji  Kultury,  Oświaty i  Zdrowia,  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa
i Rozwoju Gospodarczego i  Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy

odbytego w dniu 13 stycznia 2021 r.  w hali  Szkoły podstawowej im. Mikołaja
Kopernika w Gierzwałdzie.

Posiedzenie rozpoczęto godz.  10 0 0  -  zakończono godz.  11 3 5 .
Przewodniczył:  Przewodniczący Komisj i  Budżetu,  Rolnictwa i  Rozwoju  Gospodarczego –
Pan Ryszard Bala.  
Obecni  Radni Gminy Grunwald (l ista obecności  zał.  nr  1):

Ponadto w sesji  wzięl i  udział :
  1.  Wójt  Gminy – Adam Szczepkowski,
  2.  Skarbnik Gminy – Sylwia Kierebińska,

Ad pkt.  1  i  2.  Przewodniczący Komisji  Budżetu,  Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego
–  Pan  Ryszard  Bala  -  dokonał  otwarcia  posiedzenia  komisj i ,  s twierdził  prawomocność
obrad oraz przedstawił  projekt  porządku obrad.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła  wniosek  o  usunięcie  z  porządku  obrad
i  przesunięcie  na  kolejne  posiedzenie  komisji  punktu  –  Analiza  realizacji  inwestycji
w roku 2020,  gdyż materiały dopiero zostały radnym przedłożone.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  złożył  wniosek  o  dodanie  do  porządku  obrad
projektu  uchwały  w  sprawie    wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  na  własność
Gminy  Grunwald  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  obrębie  geodezyjnym
Góry Łubiańskie  nr  12/1
Przewodniczący Komisji   –  Pan Ryszard Bala –  złożył  wniosek o dodanie  do porządku
obrad projektu uchwały w sprawie zmiany wynagrodzenia Wójta Gminy Grunwald.  
Rani  uwag nie zgłosil i .
Przewodniczący Komisji   – Pan Ryszard Bala – poddał  pod głosowanie wniosków:
1.  Usunięcie  z  porządku  obrad  i  przesunięcie  na  kolejne  posiedzenie  komisji  punktu  –
Analiza real izacj i  inwestycji  w roku 2020.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 10 głosami za

-  przeciwnych nie było
-  wstrzymujących nie było

poprawka została wprowadzona do prządku obrad.
2.  Dodanie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie    wyrażenia  zgody
na  nieodpłatne  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald  nieruchomości  niezabudowanej
położonej  w obrębie  geodezyjnym Góry Łubiańskie  nr  12/1.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 10 głosami za

-  przeciwnych nie było
-  wstrzymujących nie było

poprawka została wprowadzona do prządku obrad.

3.  Dodanie  do  porządku obrad  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany wynagrodzenia  Wójta
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Gminy Grunwald.

- 10 głosami za
-  przeciwnych nie było

-  wstrzymujących nie było
poprawka została wprowadzona do prządku obrad.

Radni uwag nie zgłosil i .

Porządek obrad Komisj i  został  przyjęty w głosowaniu jawnym 
- 10 głosami za,

- przeciwnych nie było,  
-wstrzymujących się nie było wg następującego wyszczególnienia:

1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 16.12.2020 roku.
4. Plan prac inwestycyjnych i remontowych w obiektach gminnych.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał przez Komisje Rady Gminy:
5.1.w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do opracowania Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy
Grunwald. 
5.2.  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald
nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Góry  Łubiańskie
nr  12/1.  
5.3. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2021-2035;
5.4.w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Grunwald na 2021 r.;
5.5. w sprawie zmiany wynagrodzenia Wójta Gminy Grunwald.
6.Wolne wnioski i informacje.
7. Zamknięcie posiedzenia komisji.
Radni uwag nie zgłosili. 

Ad  pkt.  3.  Przyjęcie  protokołu  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  w  dniu  16.12.2020
roku.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala   -  poddał  pod  głosowanie  protokół
ze wspólnego posiedzenia komisji  w dniu 16.12.2020 roku bez odczytywania.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym: 
- 10 głosami za,

-  przeciwnych nie było,  
-wstrzymujących się nie było.

Przyjęła protokół  z  połączonego posiedzenia komisj i  nr 25/2020 z dnia 16.12.2020r.
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

Ad pkt.  4.         Plan prac inwestycyjnych i remontowych w obiektach gminnych.  
Przedstawione informacje zał .  nr  2.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  o  szkołę  w  Gierzwałdzie,
czy konserwacja parkietu dotyczy sal i  gimnastycznej.  
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że tak.
Radni więcej  uwag nie zgłosi li .

.
Ad pkt.  5.  Zaopiniowanie  projektów uchwał przez Komisje Rady Gminy:

5.1.w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do opracowania Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy
Grunwald. 
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Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  poprosi ł  o zadawanie pytań.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  stwierdził ,  że  nie  można  zbywać  tyko
przedstawić projekt  uchwały.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  przedstawił  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnie -
niem   w  sprawie  zmiany  uchwały  o  przystąpieniu  do  opracowania  Wieloletniego  Planu
Inwestycyjnego Gminy Grunwald (zał  nr  3).
Przewodniczący Komisji   –  Pan Ryszard Bala –  zapytał ,  jak  kształ towała  się  l iczba  za -
chorowań  w  poszczególnych  miesiąca  od  marca  do  końca  roku,  aby  wyjaśnić  stwierdze -
nie rosnącą l iczbę zachorowań.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział ,  że nie jest  w stanie teraz udzielić
odpowiedzi  i  zapytał  jaki  obszar radnego interesuje gminę czy powiat .  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  odpowiedział ,  że  pyta  w  związku  ze
stwierdzeniem  w uzasadnieniu  „  w  związku  z  rosnącą  liczbą  zachorowań”  na  jakiej  pod -
stawie jest  ta  teza.
Wójt  Gminy-  Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  w marcu  2020 roku na  terenie
powiatu nie  było zachorowania  a  w dniu dzisiejszym w gminie  mamy przypadki  śmiertel -
ne.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  zapytał  jaki  jest  powód,  że  przez
4 miesiące w sprawie real izacji  uchwały WPF nic nie zrobiono.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  w  związku  z  Covid-19  nie
może  zmusić  pracownika  do  uczestnictwa  w  zgromadzeniach  i  do  czasu  uspokojenia  się
epidemii  prosi  o przesunięcie terminu.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  stwierdził ,  że  brak  jest  powołania
do konkretnego art .  z  ustawy o przeciwdziałaniu rozpatrzenia się epidemii.   
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  każdy  mieszkaniec  może  się
z tą ustawą zapoznać,  ale jeżeli  jest  taka potrzeba to zostanie to uzupełnione.
Radny-  Pan  Sławomir  Matuszewski-  zapytał ,  czy  fakt  nie  przygotowania  tej  uchwały
ma  wpływ na  budżet  i  czy  jest  sens  opracowania  tego  planu  skoro  inwestycje  zostały  już
wprowadzone do budżetu.  
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że plan jest  wieloletni  a nie tylko
na rok 2021.  
Radna-  Pani  Ewa Ziejewska-  stwierdziła,  że  WPI jest  kością  niezgody,  iż  radni  nie  bio -
rą  udziału w planowaniu inwestycji  i  na  internecie  można oglądać,  że  wszystkie  inwesty -
cje  dokonuje  wójt .  Radni  są  odsuwani  od  planowania  a  chcą  w  tym uczestniczyć,  należy
rozmawiać  i  uzgadniać  a  nie  przedstawiać  radnym  już  stan  po  real izacji .  Brak  jest  spo -
tkań wójta z radnymi i  omawiania inwestycji  planowanych.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  należy  się  zapoznać  ze  skła -
dem  zespołu,  w  którym  są  radni.  W sprawie  spotkań  wójta  z  radnymi  to  gabinet  jest  za -
wsze  otwarty  i  jeżel i  jest  potrzeba  to  serdecznie  zaprasza.  Wójt  nie  jest  w stanie  jeździć
do domów radnych to radni  powinni  się zgłosić do urzędu.  
Radni więcej  uwag nie zgłosi li .

5.2.  w  sprawie        wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald      
nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Góry  Łubiańskie      
nr  12/1  .
 przedstawił  projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem   w sprawie  wyrażenia  zgody na  nie -
odpłatne  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald
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nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Góry  Łubiańskie
nr  12/1 (zał  nr  4).
Radny- Pan Sławomir Matuszewski-  zapytał ,  czy można będzie  sprzedać po przejęciu tą
działkę.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski -  odpowiedział ,  że  zależy  od  zapisów  w umowie
lub uzyskać zgodę z KOWR. 
Przewodniczący Komisji   – Pan Ryszard Bala – zapytał  o powstanie parku liniowego na
tej  działce  i  s twierdził ,  że  takie  planowanie  jest  zaprzeczeniem  racjonalnego  myślenia
o rozwoju.  Opracowanie  WPI  powinno być  podstawą do kolejnych dużych inwestycji  wy -
nikających z nauki.  
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział ,  że nie jest  to planowana duża in -
westycja.  Mieszkańcy  zgłosil i  s ię  i  zaproponowali  przejęcie  działki  mając  pomysł  i  nie
jest  powiedziane,  że będzie ona real izowana z budżetu gminy.  
Przewodniczący Komisji   –  Pan Ryszard Bala –  stwierdził ,  że  informowanie  o parku l i -
nowym na  działce,  która  nie  została  nawet  przejęta  jest  manipulacją,  która  pojawi  się  na
Facebooku,  że wójt  chce utworzyć park nas jeziorem Lubień.  Stwierdził ,  że nie potrzebne
jest  obietnica inwestycji ,  która jest  niepewna.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowsk i-  odpowiedział,   że  aby  przejąć  działkę  nieod -
płatnie  należy  określ ić  wstępne  celu  przejęcia  nieruchomości .  Zaproponował,  aby  radny
złożył  wniosek do KOWR o przejęcie  działki  bez podania  celu i  s ię  przekonał  jakie  nale -
ży spełnić wymogi.  
Radni więcej  uwag nie zgłosi li .

5.3. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2021-2032.
5.4.w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Grunwald na 2021 r.
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  zapytała ,  czy  może  omawiać  obie  uchwa -

ły f inansowe jednocześnie,  gdyż są  one powiązane.  

Przewodniczący Komisji   –  Pan Ryszard Bala –  poprosi ł ,  aby Pani  skarbnik zdjęła  ma -
seczkę,  gdyż nie rozumie jej  wypowiedzi .
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedział,  że  postara  się  mówić  gło -
śniej  ale  maseczki  nie  zdejmie.  Ponownie  zapytała,  czy  może  omawiać  obie  uchwały  f i -
nansowe jednocześnie,  gdyż są one powiązane.  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  stwierdził ,  że  nie  rozumie  wypowiedzi
skarbnika i  poprosi ł  o zrozumiałe zadawanie pytań lub nie  zadawanie  ich wcale.  Pozosta -
li  radni  twierdzą,  że  rozumieją,  ale  dla  mnie  jako  przewodniczącego  posiedzenia  Pani
wypowiedzi  są niezrozumiałe.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowsk i-  zapytał  radnego,  czy  Pani  skarbnik  wypowiada
się w języku polskim, czy innym języku.  Stwierdził ,  że spodziewał się zachowania radne -
go,  gdyż  zauważył  wielką  niechęć  do  współpracy  nie  tylko  z  wójtem,  ale  również  z  pra -
cownikami.  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  przerwał  wypowiedź  wójta  oraz  ode -
brał  mu głos.   Zaproponował,  aby pracować nad  projektem uchwały w prawie budżetu na
rok 2021 dostarczonego radnym w dniu 15 l istopada 2020r. ,  do którego radni  na ostatnim
posiedzeniu komisj i  wprowadzili  poprawki.  Poprosił  o przygotowanie projektu z wprowa -
dzonymi zmianami z komisji  z dnia 28 grudnia 2020,  aby można było przyjąć tą uchwałę.
Projekt,  który  opracowany został  w nocy i  przedstawiony  2  godziny  przed  sesją  jest   dla
radnych  mało  wiarygodny.  Projekt ,  który  został  przygotowany  jako  nowy  powinien  mieć
pozytywną opinię RIO, a zmiany mogą być wprowadzone na kolejne sesj i .  
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Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  projekt  przedstawiony
w dniu 29 grudnia 2021 r.  zawiera wszystkie przegłosowane poprawki z komisji  z  dnia 28
grudnia  2020  r. ,  dodatkowo  zawiera  on  Rządowy  Fundusz  Inwestycyj  Lokalnych
na co była zgoda radnych.  Zapytała,  czy ma usunąć  Rządowy Fundusz Inwestycyj  Lokal -
nych.  
Radna- Pani Ewa Ziejewska-  zapytała o zadania inwestycyjne,  w pierwotnych zadaniach
była  kwota  mniejsza  np.  przy  cyfryzacji  gminy,  kanalizacja  w  Stębarku.  Z  czego  wynika
zwiększenie kwot inwestycyjnych i  zmiana rozkładu raty cyfryzacja wodociągów.
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  cyfryzacja  real izowana
będzie  w  latach  2020-2021,  zwiększenie  kwot  wynika  z  przesunięć  z  roku  2020  oraz
wprowadzeniem Rządowego Funduszu Inwestycyj  Lokalnych.
Radna-  Pani  Ewa  Ziejewska-  zapytała,  czy  będzie  miało  wpływ na  deficyt  zdjęcie  Rzą -
dowego Funduszu.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  nie  ale  na  dochody
i wydatki .  Deficyt  po odjęciu Rządowego Funduszu to 1 470 000 zł.  
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- w momencie sporządzenia projektu uchwały na rok
2021 inwestycje  były  ujęte  ale  nie  wiadomo,  że  będzie  dofinansowanie.  Zapytała,  czy  po
otrzymanym wsparciu f inansowym 1 700 000 zł  deficyt  powinien się  zmniejszyć.  Z czego
wynikają wzrost  dochodów majątkowych? 
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  wynika  to  z  przesunięć
z  roku  2020  inwestycji ,  na  które  były  dofinansowanie  z  UE.  Odpowiedziała,  że  zmiany
wynika także z wprowadzenia do budżetu Rządowego Funduszu Inwestycyj  Lokalnych.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska -  zapytała,  czy jak Rządowy Fundusz Inwestycji  Lo -
kalnych zostanie usunięty to jaki  będzie deficyt.  
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska-  odpowiedziała,  że 1 470 000 zł.  
Radna– Pani Małgorzata Kamińska -  mimo dokonanych poprawek przez radnych.
Skarbnik Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  po  zmianach dodano zo -
bowiązania  wymagalne  i  spłatę  zaciągniętych  kredytów,  z  odsetkami  przypadających
na rok 2021.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-   poprosi ła  o  rozpiskę  kredytów jakie  gmina  posia -
da  oraz  harmonogram  spłat  z  ujęciem  spłaconych  odsetek.  Zapytała  jaki  jest  stan  środ -
ków  finansowych  na  rachunku  oraz  jakie  gmina  posiada  zobowiązania  na  koniec  roku
2020r.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  w  chwil i  obecnej
do końca stycznia wpływają jeszcze faktury więc informacja nie będzie wiarygodna.
Radna-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  zapytała  o  załącznik  nr  7,  czy  będzie  zaciągnięty
kredyt  na deficyt .
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska-  odpowiedziała,  że tak.  W WPF nie ma moż -
liwości  innej  kolejności  w  pierwszej  kolejności  wprowadza  się  spłatę  kredytów  i  poży -
czek.
Radna-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  zapytała  o  deficyt  w  kwocie  520  000  zł,  który  spła -
cony będzie kredytem a w sprawozdanie jest  kwota 1 470 000 zł
Skarbnik Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  jeżel i  Rządowy Fundusz
Inwestycji  Lokalnych  będzie  usunięty  to  deficyt  zostanie  na  poziomie  520  000  zł ,  ale
w pierwszej  kolejności  spłacamy kredyty i  pożyczki .
Radna-  Pani  Ewa  Ziejewska-  zapytała,  czy  starczy  pieniędzy  w  budżecie  na  realizację
zadań inwestycyjnych ujętych  w budżecie.  Obawia  się,  że  wójt  zacznie  zarzucać  radnym,
ze nie może realizować inwestycji  bo radni  nie chcą zaciągnąć kredytu.  
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Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział ,  że na deficyt  będzie trzeba zacią -
gnąć pożyczkę.  
wyraziła obawy,  że inwestycje  nie będą real izowane z budżetu tylko nowe projekty,  które
wójt  sam wprowadzi .  Poprosiła,  aby nie  pojawiły  się  kolejne  sytuacje,  że  wójt  wnioskuje
o dofinansowanie na projekt ,  który nie jest  uzgodniony z radnymi.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski -  odpowiedział ,  że  nie  będzie  takich  sytuacji .
W  roku  2019  były  takie  sytuację  w  sprawie  telemetrii ,  ale  była  to  okazja,  którą  trzeba
było  wykorzystać.  W roku  2020  nie  przewiduje  się  nowych  projektów,  chyba  że  z  100%
dofinansowaniem,  a  jeżel i  pojawią się  konkursy korzystne to  będzie  pytał  radnych o zda -
nie.
Poprosi ł  radnych  o  zastanowienie  się  które  drogi  w  gminie  gdzie  trzeba  remontować  bo
odpowiedni  wcześniej  trzeba składać wnioski  o dofinansowanie.  
Radna- Pani  Krystyna Zwalińska -  stwierdziła,  że nie  powinno być już nowych inwesty -
cj i ,  gdyż  na  rok  2021 przewidziana  jest  wysoka  kwota  8  mln  zł .  Poinformowała,  że  moż -
na składać wnioski  o dofinansowanie dla miejscowości  popegeerowskich.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski -  odpowiedział,  że  będą  składane  wnioski  z  my -
ślą o wodociągach.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  o  opłatę  eksploatacyjną,  czy  dłużnik  już
spłaca,  czy są nowe pisma.
Wójt Gminy-  Pan Adam Szczepkowski -  odpowiedział,  że  sprawa jest  w toku i  jest  prze -
ciągana ale jest  szansa na spłatę.  
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała o nabycie nieruchomości  w Mielnie.
Wójt  Gminy-  Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że  już  została  zakupiona  i  gmina
jest  właścicielem.  
Skarbnik Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  zapytała,  czy  Rządowy Fundusz  Inwestycji
Lokalnych ma pozostać w budżecie na rok 2021,  czy go usunąć.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  odpowiedziała,  że  najlepiej  byłoby  usunąć  Rządo -
wy  Fundusz  Inwestycji  Lokalnych   spowodowałoby  to  lepszy  obraz  projektu  budżetu  na
rok 2021.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani  Ewa Bawolska-  zapytała,  które  załączniki  się zmie -
nią po usunięciu  Rządowego Funduszu Inwestycji  Lokalnych.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  odpowiedziała,  że  zał .  nr  1,  nr  2,  nr  3,  nr  4,  nr  7
oraz zał.  nr  10 nie będzie.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  stwierdził ,  że  radnym  rozchodzi  się
o  to,  aby  pozostać  przy  przybliżonych wartościach  kwoty  dochodach budżetu  38  751 000
zł ,  wydatki  budżetu  na  poziomie  40  441 000 zł .  Zapytał  radnych,  czy  akceptują  stanowi -
sko  w sprawie usunięcia Rządowego Funduszu Inwestycji  Lokalnych.
Radni jednogłośnie wyrazi li  zgodę
Radni uwag nie zgłosil i .

5.5.  w sprawie             zmiany wynagrodzenia Wójta Gminy Grunwald.  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  poinformował,  że  wojewoda  uchyli ł
uchwałę  w sprawie zmiany wynagrodzenia  Wójta  Gminy Grunwald podjętą  w l istopadzie.
Wojewoda  dopatrzył  się  braków w uzasadnieniu,  dlatego ponownie  zgłosił  wniosek  o  do -
danie  tego  projektu  uchwały  do  najbliższej  sesj i .  Zaproponował,  aby  stawki  pozostały
z  uchwały  l istopadowej,  czyli  wynagrodzenie  zasadnicze  –  3500  zł,  dodatek  funkcyjny  –
100  zł  oraz  dodatek  specjalny  –  25  % wynagrodzenia  zasadniczego  i  dodatku  funkcyjne -
go.  Powodem  podjęcia  tej  uchwały  jest  negatywna  ocena  pracy  wójta,  nie  spełnione  są
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oczekiwania  radnych  co  do  sposobu  funkcjonowania  gminą.  Wyszczególnienie  zarzutów
znajdzie się w uzasadnieniu do tego projektu uchwały.
Radni uwag nie zgłosil i .  

Ad pkt.  6.        Wolne wnioski  i  informacje.  
Przewodnicząca Rady Gminy-  Pani  Ewa Bawolska-  poinformowała,  że  wpłynęła  skarga
za  pośrednictwem Warmińsko -Mazurskiego Kuratora  Oświaty  skarga  w sprawie  wypłaty.
Skarga  jest  anonimowa  i  zgodnie  z  rozporządzeniem Rady Ministrów skargi  nie  zawiera -
jące  nadawcy  nie  są  rozpatrywane  i  nie  będzie  ona  rozpatrywana.  Zaproponowała,  aby
taką odpowiedź przesłać do Kuratora Oświaty.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  odpowiedziała,  że  zgadza  się,  iż  skarg  anonimo -
wych się nie rozpatruje.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  stwierdził ,  że  każdy  ma  prawo  wypo -
wiadania się i  może zgłaszać swoje zażalenie.  
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska-  zaproponowała,  aby sprawę zbadała
komisja Rewizyjna.  
Przewodniczący Komisji   – Pan Ryszard Bala – stwierdził ,  że należy wyjaśnić dlaczego
ktoś dopuścił  się nadużycia władzy.  
Prawnik-  Pan  Maciej  Mikołajczak-  poinformował,  że  w  listopadzie  złożył  rezygnację
ze społecznego doradcy Wójta oraz podziękował za współpracę.   
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –   stwierdził ,  że  w  wielu  sprawach  Pan
Maciej  popierał  wójta,  co jest  zrozumiała ale  w wielu sprawach pomógł zrozumieć pewne
aspekty prawa, co jest  wielką pomocą,  podziękował za współpracę.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam Szczepkowski-   podziękował  za  współpracę  oraz  bezpłatną  po -
moc i naukę.  
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- złożyła wniosek w sprawie transmi -
sj i  obrad  sesj i  Rady  Gminy,  jest  to  obowiązek  wynikający  z  ustawy.  Poprosi ła  aby  wójt
obiecał ,  że kolejne sesje będą transmitowane.  
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  zapewnił ,  że już będzie transmitowana.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poprosi ła,  aby  wójt  informował  na
początku,  że sesja nie jest  transmitowana.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  zapewnił ,  że już będzie.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  o  opiekuna,  w  autobusie  do  przewozu
osób niepełnosprawnych,  gdyż taki  opiekun musi  mieć podstawowy kurs  pierwszej  pomo -
cy.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-   odpowiedział ,  że  kurs  został  przeprowadzony
dla opiekunów nie tylko dowożących dzieci  niepełnosprawne ale dla wszystkich.
Radny-  Pan  Adam  Królikowski-  zapytał  do  kogo  kierować  mieszkańców w sprawie  od -
śnieżania.
Wójt Gminy-  Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że w pierwszej  kolejności  do soł -
tysa  ewentualnie  bezpośrednio  do  Urzędu  Gminy,  odpowiedzialny  pracownik  to  Pan  Ry -
dygier  Kupisz.  Są dwie formy rozliczenia  na podstawie podpisów sołtysów oraz urządzeń
GPS.
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala  –  przeprosi ł  za  swoją  nerwową  reakcję.
Stwierdził ,  że  reakcja  była  związana  z  warunków  akustycznych  panujących  na  hal i  gim -
nastycznej .  
Radni  więcej  uwag nie zgłosi li .
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Ad pkt.  7.        Zamknięcie posiedzenia komisji .  
Przewodniczący  Komisji   –  Pan  Ryszard  Bala   -  wobec  zreal izowania  porządku  obrad,
Przewodniczący  Komisj i  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady Gminy
zamknął  wspólne posiedzenie   Komisj i .  

Protokołowała
Przewodniczący Komisj i  Budżetu,

Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego

Iwona Mikołajczak Ryszard Bala 
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